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Chyť vlka, ale spíše by se dalo říct chyť Bahňáka

 :-)   http://www.vaneaza-lupul.ro/atv-quad/ http://htw.mogr.eu/  a nebo na FB
Jizva 17.05.2016 09:04:52

Bahnak je jasnej favorit nepochybne. Drzim mu pesti. A at se ve zdravy vratej
PetrP 17.05.2016 16:17:18

Koukám, že můj skoro soused Slávek Pejznoch jede ve stejný kategorii jako Bahňák.
Před asi třema týdny jsem s ním mluvil a říkal mi, že se tam chystá. Na poslední chvíli
ještě předělával tyč řízení. Ale nečekal jsem, že je až takovej a zapíše se do kategorie
extreme. Tak držím palce. A ve zdraví dojeďte.
Jizva 19.05.2016 21:41:51

Tak hosi jezdim sest let kazdej kolka kolka a nejdal kdo to z nas dotah v jizde v terenu
a v terenu byl at se vam to libi nebo ne je vzdycky nejnej Bahnak. Ale letos nedojel
zklamal ho stroj. Asi jste koukaly na MS v hokeji mimo jine z nas jediny co jezdime ty
nase lesejky to dotahl nejdal a zadna pozornost. Az na par vyjimek je mi s toho trosku
vic jak smutno borci....
pirda 19.05.2016 22:29:58

Jizva> já kluky sledoval od začátku,když mi to Pavel(Max)psal,tak mi bylo Bahna
líto,ale nechtěl jsem to hned psát +o( Technika nevydržela a to neovlivníš. (n)
Hymas 19.05.2016 22:36:06

Jizva> zadny funebracky reci :-DD holt technika +o( dostavi novou garaz,do ni novy
kamna a jak to bude topit (y) .
Jizva 19.05.2016 22:59:18

Hymas> To bude zase teplo. Von to da do kupy a nic zase
nekoupi&#128514;&#128514;
PetrP 20.05.2016 06:26:57

Jizva> Snažím se to nějak sledovat, ale ani na jejich oficiálních stránkách nejsou žádné
informace, o průběžných výsledcích si můžete nechat jen zdát, jen pár fotek a nějaký
videa. O tom, že Bahňák (loňský vítěz) vypadl, jsem se nikde nedočetl. Jak jedou
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ostatní, taky nevím....
Jizva 20.05.2016 07:08:38

PetrP> Ja jediny co kde vyctu je na Fb diky tomu co tam nekdo neco napise
Jizva 20.05.2016 07:18:03

Treba se nekdy dockame TV vysilani &#128526;
Bobr700R 20.05.2016 22:07:32

Hodím vám sem report a nějaké fotky, QM jde do prdele, tak už sem moc nelezu, ale
aby jste věděli co se děje.   Letos jsem se s klukama na HTW vydal a řeknu Vám, že je
tu luxusní povozeni! Výjezdy a sjezdy, které málo kdo z kolkaru v ČR viděl natož
absolvoval. Sice v oficiálním seriálu nejedu, ale měl jsem tu čest ledacos pod vedením
Pavla projet a je to masakr, hned první den stal opravdu za to!   Teď tedy k HTW. V
pondělí se jel rozrazovaci závod, ve kterém Pavel exceloval a zajel ho v nejnižším
casečase, bohužel kvůli navigační chybě lehce propadl. V úterý se jela první RZ, kterou
opět zvladl bez ztráty kytičky a dojel společně s Raduem a Ricem.   Ve druhé RZ dojel
opět bez straty kytičky jako druhý, Rico dojel 5 minut po něm, ale z nějakého důvodu
pořadatelé zapsali stejný dojezdovy čas. V čele s nimi ještě dojizdel Mihail, ale toho v
žebříčku nezmiňuji, protože jede mimo závod.   Ve třetí RZ Pavel exceloval a do cíle
dojizdel společně s Raduem, bohužel 100m před cílem mu ve ve výjezdu došel benzín,
tak si dal pěkný sprint, aby dotankoval. Ve chvíli kdy mohl pokračovat praskla při
rozjezdu hnací hřídel předního kardanu a kopec na 2x4 absolutně nešel vyjet.
Vzhledem k tomu, že výjezdem se za poslední dny prohrálo několik stovek čtyřkolek,
vytvořili se na něm obří schody a kolka to prostě se zadním náhonem nezvládla. Uběhlo
asi 20 minut a teprve dojel Rico, tedy mu Pavel do osudného okamžiku nadělil
neuvěřitelných 20 minut! Pavel musel bohužel opustit trať a výjezd oběť, tím pádem
získal žlutou kartu a po identifikaci závady závod ukončit. Pro opravu by bylo nutné
demontovat celý motor s převodovkou a novou tyč řízení se stejně nepodařilo sehnat.
Nabízeli nám pouze jetou a za nesmyslnou cenu.   Další čeští závodníci - Po včerejší RZ
závod ukončil i Slávek kvůli technické závadě na posilovaci.   Michal Míček v závodu
pokračuje bez větších problémů a díky dnešní technické závadě Rica, který nedojel,
může zítra usilovat o s největší pravděpodobností 3 místo v kategorii extreme, volné
tempo a obezretnost po loňské nehodě se mu zřejmě vyplatí.   V Kategorii extreme
startovalo neco přes 20 jezdců a do zítřejší poslední RZ jich nebude startovat ani
polovina, tak velká je zde úmrtnost.   Došlo jen k drobnějším zraněním, naštěstí se nic
vážného nestalo, ale spousta čtyřkolek je na odpis.   V kategorii crossover zítra startuje
Jarda a Petr. Kluci z Moravy bohužel po dnešních problémech končí, taktéž naší
Slovenští bratři. V kategorii Adventure jsme žádné zastoupení neměli.   Bohužel jde
kvalita a organizace závodu dolů, proto naší čeští jezdci zvažují zda za rok opět
nastoupí i cena startovného je již astronomická a závod celkově i s dopravou,
ubytováním, stravou a vším co k tomu patří vyjde na opravdu velké peníze.   Nicméně
by jste nás mohli v budoucnu vidět na Polských závodech, které sice nejsou natolik
extrémní, ale zajímavé určitě ano.   Pokud nesledujete FB, tak Vám sem po návratu
vložím nějaké své fotkyfotky, aby jste měli představu co se zde děje. To co se tu jezdí,
nelze s ničím srovnávat.
Bobr700R 20.05.2016 22:11:04

Omluvte korekci, píšu z mobilu.
Jizva 24.05.2016 08:15:57
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Bobr700R> Hezky napsany&#128077; Hlavne, ze ste to prezily
luban 07.04.2017 21:06:54

Vzhledem k tomu, že se tu nikdo ani nezmínil o letošním vlkovi, napíšu to málo co vím
z telefonátů s klukama... Z Čech na letošního vlka odjelo 6 jezdců. Sláva Pejznoh v
kategorii extrem, Petr Kotrč, Jarda Kouba, a tři moraváci (-bohužel je neznám..) v
kategorii crossover. První úterní etapu dali všichni. Druhý den Jarda Kouba havaroval a
pro zranění odstoupil. Třetí den Sláva Pejznoh po závadě posilovače havaroval a
odstoupil - Sláva ok, kolka ko. Spolu s ním odstoupil jeden z moraváků. Dnes se jelo v
hnusném počasí a kluci jsou zatím nekontaktní tak snad jsou v pořádku... Celkově je
vysoká úmrtnost, kolky na odpis nejsou výjimkou. Tratě jsou místy opravdu extrémní a
tempo vysoký. Ten kdo šetří kolku nemá na bednu velkou šanci. Extrémní závod si
často žádá extrémní výdaje... +o(  Víc zatím nevím... L.
leos2 08.04.2017 10:00:33

leos2 08.04.2017 10:03:54

Polaris Švédského závodníka nevydržel
Charlie03 08.04.2017 10:09:55

jej ještě že jsem si teď vybral koupit canam :lol: a to jsem váhal jestli nekoupil polaris
:lol:
leos2 08.04.2017 10:13:36

Charlie03>jej ještě že jsem si teď vybral koupit canam :lol: a to jsem váhal jestli
nekoupil polaris :lol:

  nemyslím že by Can-Am dopadl líp . asi to byla rána ...
Charlie03 08.04.2017 10:21:23

jj dělám si srandu to je jasné ;-)
Aluman 24.04.2017 18:33:10

leos2>Charlie03>jej ještě že jsem si teď vybral koupit canam :lol: a to jsem váhal
jestli nekoupil polaris :lol:  nemyslím že by Can-Am dopadl líp . asi to byla rána ...

  žádná rána, normální únava materiálu a to neměl ani moc najeto, když jsem viděl jak
je ten rám udělanej (vymyšlenej) tak se ani moc nedivím, že to prasklo
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